
Från:                                  "Info" <info@vaggeryd.se>
Skickat:                             Tue, 7 May 2024 10:42:10 +0100
Till:                                     "Lovisa Albertsson" <lovisa.albertsson@vaggeryd.se>
Ämne:                               VB: Initiativärende laddstolpar dagens kommunstyrelse

 
 
Detta ärende har inkommit  via info@vaggeryd.se Observera att Ni nu är ansvariga för handläggning och 
registrering av ärendet.
 
Om du som mottagare anser att mailet hamnat fel så vänligen returnera det till avsändaren 
info@vaggeryd.se  
 
 

Från: Emil Petersson <emil.petersson@vaggeryd.se> 
Skickat: den 7 maj 2024 10:00
Till: Info <info@vaggeryd.se>
Ämne: Initiativärende laddstolpar dagens kommunstyrelse
 
Hej. Önskar vidarebefordra följande initiativärende till Kso, samt mötessekreterare inför dagens 
KS 
 
Hur ser det ur med laddinfrastrukturen i vaggeryd?
 
Det kommer en ny lag i PBL (plan och bygglagen) om att det ska finnas ett visst antal laddstolpar 
per parkering.
 
Framdraget kabel till 1 plats vid 10 parkeringsplatser.
 
2 laddstolpar per 10 platser vid parkeringar med 20 parkeringar och fler
 
Önskar utreda en kostnad på detta för Vaggeryds Kommun.
 
Emil Petersson 
Sverigedemokraterna Vaggeryd
 
 
 
Skickat från min Galaxy
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